
Jelenléti ív

az 1997. év december hó 08. napján
megtartott rendkívüli képviselőtestületi ülésről

1./ Cifka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márkí Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1997. december 8-án megtartott ülésérőL

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,

Dr. Pápai Péter, Rácz József, Turda Sándor, Vasvári Pál, Zémann Géza
képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Dr. Cokrisz Sztavrosz háziorvos

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
l J Házi orvosi szolgálat ellátásának kérdései.

Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

l J Házi orvosi szolgálat ellátási kérdései.

Farkas János polgármester szóbeli előterjesztésében elmondja, hogy a házi orvosi szolgálat
kérdésében az orvos nyugdíjkorhatár elérése miatt dönteni kell.
Szeptemberi ülésen a képviselőtestület a doktor úr kérése ellenére sem adta vállalkozásba az
egészségügyet, mert azt nem találta időszerűnek és nem látta biztosítottnak az ellátás
folyamatosságát. Erről szeptemberben az írásos választ is megkapta.
Akkor még nem ismertük kellően a doktor úr szándékait és még most sem tudjuk mit akar. A
legutóbbi, tavasszal történt hivatalos megbeszélésünk alapján nyugdíjba készült, augusztusi
levele alapján tovább kivánna dolgozni. Doktor úrnak szakvizsgája nincs, ezért már csak egy
évet dolgozhat a gyakorlati idejére alapozva. Eléri a nyugdíj idejét, ezért ügyében dönteni kell.
Dönteni kell azért is, mert a doktor úr menet közben kérte nyugdíjának megállapítását.
Kérdezi a doktor urat mi a szándéka a jövőt illetően?
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Hozzászólások:

Dr. Cokrisz Sztavrosz - válasza: én nem mondok semmit addig amíg Te nem mondod meg mít
akarsz, mí a szándékod.

Farkas János polgármester elmondja, hogy semmi olyan dolgot nem akarunk, ann az
egészségügy ellátását veszélyeztetné, de a nyugdíj idő elérése míatt döntení kell.

Dr. Cokrisz Sztavrosz - ígen is tessék megmondaní mít akarsz. Már négy éve megkérdezted
tőlem ,,mikor mész nyugdíjba ?" és ezt mínden évben megkérdezed. Egyáltalán míkor
étesítettetek ti engem arról, hogy az eü. vállalkozásról szó sem lehet ? Miért akartok ti
elküldení engem nyugdíjba, amíkor egészségileg és szakmailag is tudom a munkámat végezní ?
Az, hogy elmegyek nyugdíjba az nektek még haszon is, mert a bér után nem kell járulékokat
fizetní.

Farkas János polgármester elmondja, hogy mint munká!tatónak kötelessége gondoskodní arról,
hogy mí lesz a jövőben. Ha meg is kérdezte a nyugdíjazással kapcsolatos álláspontot, az nem
jelenthetett sértés senkire nézve. Senki nem akar elküldení nyugdíjba, ha kellően meg tudunk
á1lapodni. Azt viszont tudomásul kell venned, hogy a munkáltatónak most van lehetősége a
nyugdíjaztatással kapcsolatos lépések megtételére. Ezt kell nekünk most letisztázní, mert
december 21-én betöltöd a 60. életévedet.

Márki Ferenc jegyző ismertette a nyugdíjazás jogi oldalát és a háziorvosok szakképzésére
vonatkozó előírásokat.

Tájékoztatta a testületet arról, hogy doktor úr ez évben a szakvizsgára előkészítő intenzív
tanfolyamot elvégezte, ennek költségeit, valamínt a tanulmányi idő alatti helyettesítést
anyagilag fedeztük. Ez az összeg megközelítőleg 100.000,- Ft volt. Mindezek ellenére az
október végén lejárt, jövő év áprilisában szervezendő szakvizsgára nem jelentkezett be. Erről a
Dr. Haynal Imre Orvos Továbbképző tájékoztatott bennünket.

Kunsági László - a testület szeptemberben nem fogadta el az egészségügy vállalkozásba
adását., mert nem találta időszerűnek, éppen abból fakadóan, hogy a doktor úr nyugdíjba
készült. Az egészségügyi ellátási kötelezettség az önkormányzaté, ezért felelőséggel kell
dönteníe. Még a jövőt illetően születhetnek míndenki megelégedésére döntések, de azért
alapvetően meg kellene állapodnunk. Senki sem akar a doktor úr részére rosszat. EI kell
mondaní mit akar, hogy döntésünk is megalapozott legyen.

Farkas János polgármester - ismét kérlek mond el mít szándékozol tenní, mít akarsz?

Dr. Cokrisz Sztavrosz - te mond el mít akar a testület?

Farkas János polgármester elmondja, hogy ha níncs a doktor úrnak javaslata, kérése, csak egy
lépés lehetséges: a nyugdíjazás, bár ahogy eddig a megnyilvánulásodból kivettem pont ezt nem
akarod. Ilyen vitákkal azonban nem megyünk előre.

Cifka János elmondja, hogy a képviselőtestület legfontosabb feladata, hogy orvos legyen, aki a
több mínt 2500 lakos ellátását elvégzi. Ezt többféle képpen megoldhatja, de nem kiván olyat
tenní, amí a több mínt 30 éve dolgozó orvosát bántaná. Talán így is fel lehetne fogní jelen
ülésünk témáját.

Dr. Cokrisz Sztavrosz - gondolkodási időt kér, hogy döntése megalapozott lehessen.
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Farkas János polgánnester elmondja, hogy a képviselőtestület december ló-án üléseik ez évben
utoljára, ezért addig a doktor úrnak döntenie kell. Kéri addig álláspontját.

Dr. Cokrisz Sztavrosz a közölt időpontig válaszát megadja.

Több hozzászólás nem volt a polgánnester az ülést befejezettnek nyilvánitotta.

Krnf

, ('fu '\Th '~b-t-j-
Márki Ferenc ~::;}!>~lb!J4. . Farkas János
jegyző ~ t":! W polgármester

~
~\, ,.:> J- ,-ir . ~\1~&

~.~~~ ..

~~y


